

Menighedsrådsmøde i Sankt Stefans Sogn – Referat

Den 25. juni 2026 i Karmel, 1. sal

Mødestart kl. 18.00 – mødeslut kl. 19.44

MR-medlemmer til stede:

Bente Kongerslev, Christopher Lillman, Eva Plambeck Olsen, Iben Andersen, Jacobo Ramirez Nuñez, Laura Sinius Månsson, Ole Hansen, Toril Steffensen

MR-medlemmer afbud:

Alejandra Jose Torres Mendez, Charlotte Bak, Pernille Østrem, Thomas Høg Nørager

Øvrige til stede:

Rasmus Underbjerg Pinnerup (kordegn, referent)

Punkter til beslutning

1. Valg af ordstyrer (jf. forretningsordenens § 4, stk. 3) v/ Iben
Iben blev valgt som ordstyrer.
2. Dagsorden: Kan dagsordenen godkendes?
Dagsordenen blev godkendt som udsendt.
3. Kan referatet fra MR-mødet den 28. maj godkendes?
Bilag 3.1: Referat af menighedsrådsmøde d. 28. maj 2026
Referatet blev godkendt efter enkelte opklarende spørgsmål.

Tre kvarters kirkesnak

v/ Ole

Kirkesnakken tog denne gang udgangspunkt i samtalekort fra Grundtvigsk Forum.

Punkter til orientering

4. Provstiudvalg v/ Bente
Der har været møde i PU d. 24. juni (i går). Referatet er tilgået os i dag og videresendt pr. mail til MR forud for dagens møde. Bente deltog i PU-mødet og beretter udvalgte punkter fra mødet, hvor man bl.a. behandlede førstekvartalsrapporterne fra provstiets sogne. Vi forventer provstesyn her i sognet d. 2. september.
5. Kirkeværgen orienterer v/ Eva
Vi har fået ca. 136.000 DKK fra Folkekirkens Forsikringsenhed til at dække dyre reparationer af elevatoren nødvendiggjort af en elektriker-foranlediget skade. Vi afventer stadig stiftets afgørelse på vores byggesag. De har tilskrevet os, at de tilstræber at svare inden for 90 dage. Når tilladelsen fra stiftet tilgår, vil der endvidere skulle være en lille måneds udbud. På

basis af de aktuelle tilbagemeldinger besluttede forretningsudvalget senest, at vi booker handlinger som normalt i kirken til og med september.

Et beredskabs-udvalg (Eva, Pernille og Rasmus) har for nylig lavet et udkast til en midlertidig plan for det generelle beredskab i Sankt Stefans Sogn i forbindelse med en krisesituation, som kirkeministeriet har udbedt sig. Rasmus udsender udkastet sammen med referatet.

6. Kontaktpersonen orienterer

v/ Iben

Vi arbejder på at få gang i kor-aktiviteter igen her i efteråret, og der har været samtale med en egnet kandidat til at stå for det. Vi kan forhåbentlig snart melde nærmere ud.

7. Formanden orienterer

v/ Iben

Vi har opsagt vores kopimaskine-leasingaftale og arbejder på at finde en anden løsning.

8. Aktiviteter

Der er kommet program for efterårssemestrets torsdagsrundstykke-arrangementer.

Derudover er sommerferien så småt ved at indfinde sig, så der er ikke mange arrangementer den nærmeste tid, men strikkesalonen kører sommeren igennem.

9. Evt.

- a. Bente takker menighedsrådet mange gange for de flotte blomster, hun modtog i forbindelse med sin nylige sygdom.
- b. Toril takker for de blomster, hun modtog på sin fødselsdag.
- c. FU har besluttet at genoptrykke jubilæumsskriftet fra vores 150-års-jubilæum i 2024. Toril er tovholder på det.

Mødet afsluttedes kl. 19.44.

Kommende FU-møder resten af 2026:

13/08, 08/09, 13/10, 10/11

Kommende MR-møder resten af 2026:

25/08, 22/09, 27/10, 24/11